



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ
ວັນອາທິດ ທີ 22 ທັນວາ 2024 (12-22-2024)

ເບິ່ງໄປທາງໜ້າສູ່ຄວາມຮັກ

ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ: ພວກເຮົາສາມາດຮູ້ຈັກຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າເພາະການເສັງສລະຂອງພຣະເຢຊູ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

"ພຣະຄຳໄດ້ກາຍເປັນເນື້ອໜັງແລະສະຖິດຢູ່ຖ້ຳມາກາງພວກເຮົາ" (ໂຢຮັນ 1:14). ນີ້ແມ່ນຈຸດສໍາຄັນຂອງການສະເດັດມາເຖິງແລະວັນຄຣິສຕ໌. ພຣະເຈົ້າໄດ້ມາຫາພວກເຮົາ. ພຣະເຢຊູເປັນພຣະເຈົ້າທີ່ມີເນື້ອໜັງ. ທ່ານລູກາໄດ້ໃຫ້ລາຍລະອຽດແລະເປັນຕາມຂັ້ນຕອນຂອງການເກີດຂອງພຣະເຢຊູ, ແຕ່ທ່ານໂຢຮັນໄດ້ເລີ່ມຕົ້ນຄຳພະຍານຂອງເພິ່ນທີ່ເປີດເຜີຍເບື້ອງໜຶ່ງເລື່ອງລາວແລະລັກສະນະຂອງການເຮັດໃຫ້ເປັນຮູບເປັນຮ່າງ. ພຣະຄຳໂຢຮັນບົດ 1 ແມ່ນໜ້າແໜ້ນ, ບົດຂຽນ, ແລະເປັນບົດນຳທີ່ມີພັດທະນາສໍາຄັນຂອງເລື່ອງທີ່ໄດ້ຖືກເປີດເຜີຍ. ຈຸດໃຈກາງແມ່ນການປະກາດທີ່ມີອໍານາດວ່າພຣະເຢຊູເປັນພຣະເຈົ້າທີ່ມີເນື້ອໜັງ. ທ່ານໄດ້ເລືອກທີ່ຈະກ້າວເຂົ້າໄປໃນເລື່ອງເນື້ອໜັງຍ້ອນຄວາມຮັກ. ຢ່າງໃດກໍຕາມທີ່ທ່ານຕັດຫັ້ນມັນ, ເລື່ອງນີ້ແມ່ນເລື່ອງຂອງຄວາມຮັກສເມີ.

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3,)

ສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ໂຢຮັນ 1:14-15

14. ພຣະຄຳໄດ້ຊົງບັງເກີດເປັນມະນຸດ ແລະຊົງອາໄສຢູ່ຖ້ຳມາກາງເຮົາທັງຫຼາຍບໍ່ຮູ້ບຸນດ້ວຍພຣະຄຸນແລະຄວາມຈິງ ເຮົາທັງຫຼາຍໄດ້ເຫັນສະຖາຣາສີຂອງພຣະອົງ ຄືສະຖາຣາສີອັນສົມກັບພຣະບຸດອົງດຽວຂອງພຣະອົງ. 15. ໂຢຮັນໄດ້ເປັນພະຍານໃຫ້ແກ່ພຣະອົງແລະຮ້ອງປະກາດວ່າ, "ຜູ້ນີ້ແຫຼະ, ຄືຜູ້ທີ່ເຮົາໄດ້ກ່າວເຖິງວ່າ "ຜູ້ທີ່ມາພາຍຫຼັງເຮົາກໍຈະອອກກ່ອນໜ້າເຮົາ ເພາະທ່ານເປັນຢູ່ກ່ອນເຮົາ."

ມັນຄືກັນທຸກໆປີ. ການສະແດງລະຄອນກຣີກປະກອບດ້ວຍບົດເພງສັອສເລີນແລະເລື່ອງລາວບົດສວດ. ນັກດົນຕີຈະຮ້ອງເພງ, ເຕັ້ນລຳ, ແລະພົວພັນຕິດຕາມກັບຜູ້ອຳນວຍການ. ທີ່ນີ້ແຫຼະ. ປີຕໍ່ປີ, ງານບຸນຫຼັງຈາກງານບຸນ, ຜູ້ແທ່ຂະບວນກໍເຮັດຄືເກົ່າເຮັດແລ້ວແລະກໍເຮັດອີກ. ເລື່ອງກໍຈະຖືກເລົ່າອີກ. ມັນແມ່ນຕາມເລື່ອງທີ່ກຳນົດໄວ້ທັງໝົດ. ທັງໝົດນັ້ນໄດ້ປ່ຽນແປງເມື່ອຊາຍຄົນນຶ່ງຊື່ ເຕັດປິສ (Thespis) (ເຊິ່ງພວກເຮົາໄດ້ຮັບຄຳວ່າເຕັສປຽນ (thespian) ໄດ້ກ້າວອອກຈາກວົງດົນຕີໃນລະຫວ່າງການສະແດງແລະໄດ້ຮັບບົດບາດເປັນນັກສະແດງ. ມັນປ່ຽນແປງທຸກຢ່າງ. ເລື່ອງຂອງພຣະເຈົ້າເປັນໄປຕາມເສັ້ນໂຄ້ງທີ່ຄ້າຍຄືກັນ. ພຣະເຈົ້າຢູ່ໃນສວັນແລະປະຊາຊົນຍັງຄົງຢູ່ໃນໂລກທີ່ແຕກຫັກ, ແຕ່ມີພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ກ້າວອອກຈາກອານາຈັກແຫ່ງສະຖາຣາສີແລະໄດ້ຮັບບົດບາດເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້. ນອກເໜືອໄປຈາກນັ້ນມັນເປັນເລື່ອງທີ່ແທ້ຈິງຂອງຈັກກະວານ, ນີ້ແມ່ນສິ່ງທີ່ຈຳແນກຄຣິສະຕຽນຈາກສາສນາອື່ນໆທັງໝົດ. ຄຣິສຕະສາສນາແມ່ນສາສນາດຽວທີ່ອ້າງວ່າພຣະເຈົ້າໄດ້ເຂົ້າໄປໃນຮ່າງກາຍຂອງມະນຸດ. ແນວຄວາມຄິດນີ້ແມ່ນຮຸນແຮງຫຼາຍ, ມັນເປັນການຍາກສຳລັບຄົນທີ່ຈະກຳໄວ້ແໜ້ນ. ການເບິ່ງບໍ່ເຫັນໄດ້ກາຍເປັນທີ່ເຫັນໄດ້. ມີລັດດອນໄດ້ກາຍເປັນທັນທີ. ຄວາມມືດກາຍເປັນກາງເວັນ. ສິ່ງທີ່ເປັນໄປບໍ່ໄດ້ໄດ້ກາຍເປັນຄວາມເປັນໄປໄດ້. ເປັນເວລາສາມປີ, ປະຊາຊົນໄດ້ຕໍ່ສູ້ກັບຄວາມຄິດຂອງອີມານູເອນ, ພຣະເຈົ້າຢູ່ກັບພວກເຮົາ. ພວກຟາລິຊາຍແລະຄົນອື່ນໆຈຶ່ງມີພຣະເຢຊູໃຫ້ອະພິຍາຍວ່າ "ບໍ່ມີໃຜຍົກໂທດບາບໄດ້ນອກຈາກພຣະເຈົ້າແຕ່ອົງດຽວ"? (ມາຣະໂກ 2:7). ພວກເຂົາສົງສັຍພຣະອົງໃນບ້ານເກີດຂອງພຣະອົງ. "ນີ້ບໍ່ແມ່ນລູກຂອງຊ່າງໄມ້ບໍ?" (ມັດທາຍ 13:55). ພວກເຂົາເຈົ້າໄດ້ທ້າທາຍສະຖານະພາບອັນສູງສົ່ງຂອງພຣະອົງຈົນເຖິງທີ່ສຸດໃນຂະນະທີ່ພຣະອົງໄດ້ທົນທຸກທໍາຣະມານເທິງໄມ້ກາງແຂນ,

"ຖ້າທ່ານເປັນພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ, ຈົ່ງລົງຈາກໄມ້ກາງແຂນ!" (27:40). ເຖິງແມ່ນວ່າຫຼັງຈາກການຟື້ນຄືນຊີວິດ, ມັດທາຍໄດ້ບັນທຶກວ່າບາງຄົນຍັງສົງສັຍ (28:17). ແນວຄວາມຄິດນີ້ເບິ່ງຄືວ່າບໍ່ເຂົ້າໃຈໄດ້, ແມ່ນແຕ່ເມື່ອພຣະເຢຊູຊ່າງຕາມຖົນເກົ້າຂອງຕາເວັນອອກກາງ. ທ່ານບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງເຂົ້າໃຈຂ່າວປະເສີດຢ່າງສົມບູນໃນສະງ່າຣາສີແລະຄວາມລຶກລັບທັງໝົດຂອງມັນ. ຜູ້ນຶ່ງພຽງແຕ່ຕ້ອງການຊົມລົດຂອງມັນ. ແຕ່ເມື່ອທ່ານໄດ້ຊົມລົດຊາດມັນ, ຂ່າວປະເສີດແມ່ນງົດງາມທີ່ບໍ່ສາມາດປະຕິເສດໄດ້. ມັນສນອງຄວາມຫວັງແລະຄວາມເລົ່າໂລມ. ເຮົາມີພຣະຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ລອດຜູ້ທີ່ສາມາດກ່ຽວຂ້ອງກັບການຕໍ່ສູ້ທຸກຢ່າງທີ່ເຮົາປະເຊີນ. ພຣະອົງເປັນເພື່ອນຂອງຄົນບາບທີ່ຮູ້ຈັກຄວາມເຈັບປວດ, ຄວາມສິ້ນຫວັງ, ຄວາມໂສກເສົ້າ, ຄວາມໂດດດ່ຽວ, ຄວາມສຸກ, ການປະຖິ້ມ, ການສລອງ, ແລະການສູນເສັງ. ເທສການຄຣິສຕິຍາດໃຫ້ໂອກາດອີກຢ່າງນຶ່ງໃຫ້ພວກເຮົາຄິດເຖິງຄວາມຈິງທີ່ວ່າພຣະເຢຊູໄດ້ກ້າວເຂົ້າສູ່ເນື້ອໜັງ. ໃນເພງ "ໂອ ຄົນບໍລິສຸດ" "O Holy Night" ພວກເຮົາຮ້ອງກ່ຽວກັບຄວາມຈິງນີ້, "ຢ່າງແທ້ຈິງພຣະອົງໄດ້ສອນພວກເຮົາໃຫ້ຮັກຊຶ່ງກັນແລະກັນ." ເມື່ອພຣະເຢຊູສະເດັດມາ, ພຣະອົງໄດ້ສະແດງໃຫ້ພວກເຮົາຮູ້ເຖິງຄວາມໝາຍຂອງການດຳເນີນຊີວິດດ້ວຍຄວາມຮັກອັນເປັນພຣະເຈົ້າໃນທຸກຄວາມສັມພັນ. ຫົນທາງໄປຫາພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ເປັນຊຸດຂອງກົດລະບຽບແລະຂໍ້ບັນຍັດລະອຽດອີກຕໍ່ໄປ. ທາງໄປຫາພຣະເຈົ້າແມ່ນຜ່ານພຣະເຢຊູ. ພຣະອົງເປັນທາງນັ້ນ, ເປັນຄວາມຈິງ, ແລະເປັນຊີວິດ (ໂຢຮັນ 14:6). ພຣະເຢຊູມາ, ແລະກັບພຣະອົງ, ພວກເຮົາໄດ້ຮັບພຣະຄຸນທີ່ແທ້ຈິງ, ຄວາມຈິງທີ່ແທ້ຈິງ, ແລະຄວາມຮັກທີ່ແທ້ຈິງ. ເຮົາເຂົ້າໃຈວ່າພຣະຄຸນແລະຄວາມຈິງຈັບມືກັນ.

- ຄວາມຈິງບອກເຮົາວ່າເຮົາເປັນຄົນບາບ. ພຣະຄຸນບອກເຮົາວ່າໃນຂະນະທີ່ເຮົາເປັນຄົນບາບພຣະຄຣິດໄດ້ສລະຊີວິດເພື່ອພວກເຮົາ.
- ຄວາມຈິງບອກເຮົາວ່າອອກຈາກພຣະເຢຊູແລ້ວເຮົາບໍ່ສາມາດເຮັດຫຍັງໄດ້. ພຣະຄຸນບອກເຮົາວ່າໂດຍພຣະຄຣິດທຸກສິ່ງເປັນໄປໄດ້.
- ຄວາມຈິງບອກເຮົາວ່າເຮົາທຸກຄົນຕາຍແລ້ວປະເຊີນກັບການພິພາກສາ. ພຣະຄຸນບອກເຮົາວ່າບໍ່ມີການກ່າວໂທດສຳລັບຜູ້ທີ່ຢູ່ໃນພຣະເຢຊູຄຣິດ.

ຈິດໃຈຂອງພວກເຮົາຢາກເລືອກເອົາອັນນຶ່ງເໝືອກວ່າອັນນຶ່ງ. ມັນແມ່ນອັນໃດ, ພຣະຄຸນຫຼືຄວາມຈິງ? ຄຳຕອບທີ່ໜ້າປະຫລາດໃຈຂອງບິສນາຂອງການເຮັດໃຫ້ເປັນຮູບເປັນຮ່າງຄື, "ແມ່ນແລ້ວ!"

ແມ່ນຫຍັງຄືບາງທາງທີ່ພວກເຮົາປະສົບການກັບສະງ່າຣາສີຂອງພຣະເຈົ້າ?

2. ໂຢຮັນ 1:16-18

16. ແລະເຮົາທຸກຄົນໄດ້ຮັບຈາກຄວາມຄົບບໍລິບູນຂອງພຣະອົງ ເປັນພຣະຄຸນຊ້ອນພຣະຄຸນ. 17. ເພາະວ່າພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງປະທານພຣະບັນຍັດນັ້ນດ້ວຍໂມເຊ ສ່ວນພຣະຄຸນແລະຄວາມຈິງມາດ້ວຍພຣະເຢຊູຄຣິດ. 18. ບໍ່ມີໃຜໄດ້ເຫັນພຣະເຈົ້າຈັກເທື່ອ ແຕ່ພຣະບຸດອົງດຽວ ຜູ້ຊົງເປັນພຣະເຈົ້າຊຶ່ງຊົງສະຖິດຢູ່ຄຽງຂ້າງຂອງພຣະບິດາ ພຣະອົງນັ້ນແຫຼະ, ໄດ້ຊົງສະແດງໃຫ້ຮູ້.

ໃນຂໍ້ທີ 16, ໂຢຮັນຂຽນວ່າພວກເຮົາໄດ້ຮັບ "ພຣະຄຸນຊ້ອນພຣະຄຸນ." ນີ້ໝາຍຄວາມວ່າພຣະຄຸນນີ້ບໍ່ໄດ້ຂາດແຄນ. ມັນສະທ້ອນເຖິງຄວາມອຸດົມສົມບູນຂອງພຣະຄຸນທີ່ຈິດວິນຍານຂອງທຸກຢ່າງຄົນຕ້ອງການແລະທຸກສິ່ງທີ່ຜູ້ເຊື່ອຖືປາຖນາ. ມັນເປັນພຣະຄຸນທີ່ບໍ່ອາດຕ້ານທານໄດ້ທີ່ດຶງເຮົາອອກຈາກຄວາມພຍາຍາມທີ່ຊອບທັມດ້ວຍຕົນເອງແລະເຂົ້າໄປໃນທີ່ປະທັບຂອງພຣະເຈົ້າ. ໂຢຮັນເຕືອນຜູ້ອ່ານກົດໝາຍຂອງໂມເຊທີ່ຮຽກຮ້ອງຄວາມບໍລິສຸດ. ແມ່ນແລ້ວ, ພວກເຮົາພິຈາລະນາກົດບັນຍັດສືບປະການ, ແຕ່ແທ້ຈິງແລ້ວ, ກົດໝາຍຂອງໂມເຊມີຫຼາຍກວ່າ 600 ພຣະບັນຍັດ. ນັ້ນຄືບັນຍັດທີ່ຕ້ອງເຮັດແລະບໍ່ຕ້ອງເຮັດທັງໝົດ! ການສະເດັດມາຂອງພຣະເຢຊູເຮັດໃຫ້ມະນຸດຍ້າຍຈາກສິລທັມໄປສູ່ຄວາມຊອບທັມ. ທັສນະຂອງໂລກຂອງສາສນາສ່ວນຫຼາຍແມ່ນ: ພຍາຍາມຫຼາຍຂຶ້ນ, ຢຸດຄວາມວຸ້ນວາຍ, ເບິ່ງຄືບໍລິສຸດ, ຍິ້ມຫຼາຍຂຶ້ນ, ຊຳຮະຕົວ, ຊື່ຕົງ, ຢ່າມ່ວນຊື່ນຫຼາຍ, ພຍາຍາມໃຫ້ມີຄຸນຄ່າ, ເວົ້າຄຳທີ່ຖືກຕ້ອງ, ເຮັດການດີທີ່ຖືກຕ້ອງ, ແລະຢູ່ຫ່າງຈາກບັນຫາ. ທັສນະຂອງໂລກຂອງຜູ້ຕິດຕາມພຣະຄຣິດແມ່ນພຣະເຢຊູຜູ້ດຽວ. ພວກເຮົາເລືອກທີ່ຈະຢູ່ໃນຄວາມສັມພັນກັບຜູ້ດຽວທີ່ສາມາດປ່ຽນແປງພວກເຮົາຢ່າງແທ້ຈິງ. ຄຳເກົ່າແກ່ຂຽນໄວ້ວ່າ: "ສາສນາແມ່ນເຮັດ. ຄຣິສະຕຽນແມ່ນສຳເລັດແລ້ວ." ພຣະເຢຊູໄດ້ເຮັດການໂຖ່ເຮົາບໍ່ໄດ້ຢູ່ໃນໂຄງການພິສູດຕົນເອງ. ການຕິດຕາມພຣະຄຣິດແມ່ນດີກວ່າຫຼາຍ. ມັນເປັນການຜະຈົນໄພທີ່ໂຫດຮ້າຍ

ແລະຮຸນແຮງ. ມັນແມ່ນຂອງສະຫງ່າຮາສີ. ສິ່ງທີ່ເຮັດໃຫ້ມັນຮຸ່ງເຮືອງຍິ່ງຂຶ້ນແມ່ນວ່າພຣະເຈົ້າໄດ້ເປັນຢູ່, ແລະຊົງເປັນຢູ່ສເມີ, ຜູ້ລິເລີ້ມແຫ່ງຄວາມຮັກ. ຖ້າຫາກວ່າພຣະເຢຊູມາເມື່ອພວກເຮົາຫາກປະພຶດຖືກຕ້ອງນຳກັນ, ພຣະອົງຈະບໍ່ເຄີຍມາເລີຍ. ມັນເອົາຄວາມກົດດັນຫຼວງຫຼາຍອອກຈາກເຮົາເມື່ອເຮົາເອົາມັນມາໃສ່ໃຈຢ່າງແທ້ຈິງ. ແມ່ນແລ້ວ, ພຣະເຢຊູໄດ້ສະເດັດມາສຳລັບຄົນສລາດແລະຜູ້ເຂັ້ມແຂງ, ແຕ່ພຣະອົງຍັງໄດ້ສະເດັດມາສຳລັບພວກເຮົາທັງໝົດດ້ວຍ. ພຣະເຢຊູໄດ້ສະເດັດມາສຳລັບວັນຕ່າງໆທີ່ຊີວິດເບິ່ງຄືວ່າຖືກສັ່ງແລະເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມໝາຍ, ແຕ່ພວກເຮົາປິຕິຍິນດີເພາະວ່າພຣະອົງໄດ້ມາສຳລັບມື້ອື່ນໆເຊັ່ນດຽວກັນ. ພຣະອົງໄດ້ຮັບພອນຈາກຄົນເຖົ້າແລະຄົນລ້ຽງແກະ, ຖືກນະມັສການໂດຍກະສັດແລະຄົນຂໍທານແລະສ່ວນທີ່ເຫຼືອແມ່ນໃນລະຫວ່າງກາງ. ສິ່ງທີ່ເຮັດໃຫ້ປລາດແມ່ນວ່າພຣະອົງຮັກພວກເຮົາ, ສິ່ງບໍ່ດີແລະຂໍ້ເສັຽປຽບທັງໝົດ. ພຣະເຢຊູບໍ່ໄດ້ມາເພື່ອໄດ້ຮັບພຽງແຕ່ຄວາມສຸກແລະຄວາມມ່ວນຊື່ນຂອງພວກເຮົາ. ພຣະອົງໄດ້ມາເພື່ອທັງໝົດຕົວເຮົາ. ພຣະອົງໄດ້ມາເພື່ອຄວາມສົງສັຍຂອງເຮົາ, ພາລະໜັກຂອງເຮົາ, ຄວາມເສັຽໃຈ, ແລະຄວາມໂສກເສົ້າ. ພຣະອົງຍັງໄດ້ມາເມື່ອພວກເຮົາໄດ້ສົງສັຍການຊົງສະຖິດຢູ່ນຳຂອງພຣະອົງ. ພຣະອົງໄດ້ເອື້ອມມາຫາພວກເຮົາເມື່ອຄວາມໂດດດ່ຽວຂອງພວກເຮົາເບິ່ງຄືວ່າບໍ່ສາມາດທົນໄດ້. ຕາມເສັ້ນທາງຂອງຊີວິດຂອງພວກເຮົາ, ພວກເຮົາໄດ້ຍິນເຖິງຈິດວິນຍານທີ່ໄດ້ຮັບພອນທີ່ສາມາດຈັດການບັນຫາຂອງເຂົາເຈົ້າ, ເອົາຕົວເຂົາເຈົ້າເອງລຸກຂຶ້ນ, ແລະພົບເຫດຜົນຂອງສິ່ງທ້າທາຍທັງໝົດຂອງຊີວິດ. ແຕ່ຂອບຄຸນພຣະເຈົ້າ, ພຣະອົງໄດ້ມາສຳລັບພວກເຮົາທັງໝົດ! ບໍ່ພຽງແຕ່ເພື່ອຄວາມດີຂອງພວກເຮົາ, ແຕ່ຍັງມາເພື່ອທັງໝົດຕົວພວກເຮົາ. ມັນເກືອບຄືກັບທີ່ພຣະເຈົ້າຕ້ອງການຢາກເວົ້າຕັ້ງແຕ່ຕົ້ນວ່າຂ່າວປະເສີດນີ້ແມ່ນກ່ຽວກັບພຣະຄຸນແລະບໍ່ແມ່ນກ່ຽວກັບການລ້ຽງດູຂອງພວກເຮົາ. ພຣະເຈົ້າບໍ່ສົນໃຈປັດຄອບຄົວຂອງທ່ານ. ພຣະອົງສົນໃຈສິ່ງທີ່ຈະເກີດຂຶ້ນຕໍ່ໄປ. ແລະໃນເວລາທີ່ມັນມາກັບການຫັນປ່ຽນ, ສິ່ງທີ່ເກີດຂຶ້ນຕໍ່ໄປແມ່ນອັນຮຸ່ງໂລດ. ພຣະອົງພິກຂໍ້ຄວາມດ້ວຍພຣະຄຸນ. ມັນເປັນພິເສດຂອງພຣະອົງ. ຢ່ານັບຕົວເອງຫຼືຄອບຄົວຂອງທ່ານອອກເພາະສິ່ງທີ່ໄດ້ເກີດຂຶ້ນໃນອະດີດ. ມັນເປັນການດູກູກຕໍ່ສະຫງ່າຮາສີຂອງພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າເມື່ອທ່ານເຮັດ. ມັນກ່ຽວກັບຜູ້ທີ່ພຣະອົງຊົງເປັນສເມີ.

ເມື່ອໃດທີ່ເຈົ້າຖືກຄອບງຳໂດຍຄວາມເປັນຈິງຂອງພຣະຄຸນຂອງພຣະເຈົ້າ?

3. ໂຢຮັນ 3:14-18

14. ໂມເຊໄດ້ຍົກູຂຶ້ນໃນຖິ່ນແຫ້ງແລ້ງກັນດານຢ່າງໃດ ບຸດມະນຸດກໍຕ້ອງໄດ້ຮັບການຍົກຂຶ້ນຢ່າງນັ້ນ. 15. ເພື່ອວ່າ ທຸກຄົນທີ່ວາງໃຈເຊື່ອໃນພຣະອົງຈະມີຊີວິດນິຣັນດອນ. 16. ເພາະວ່າ ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກໂລກຈົນໄດ້ປະທານພຣະບຸດອົງດຽວຂອງພຣະອົງ ເພື່ອທຸກຄົນທີ່ວາງໃຈເຊື່ອໃນພຣະບຸດນັ້ນຈະບໍ່ຈົບຫາຍ ແຕ່ມີຊີວິດອັນຕະຫລອດໄປເປັນນິດ. 17. ດ້ວຍວ່າ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ໃຊ້ພຣະບຸດເຂົ້າມາໃນໂລກບໍ່ແມ່ນເພື່ອຕັດສິນລົງໂທດມະນຸສໂລກ ແຕ່ເພື່ອມະນຸສໂລກຈະໄດ້ພົ້ນດ້ວຍພຣະບຸດນັ້ນ. 18. ຜູ້ທີ່ວາງໃຈເຊື່ອໃນພຣະບຸດ ກໍບໍ່ຖືກຕັດສິນລົງໂທດ, ແຕ່ຜູ້ທີ່ບໍ່ວາງໃຈເຊື່ອ ກໍຖືກຕັດສິນລົງໂທດແລ້ວ ເພາະລາວບໍ່ໄດ້ວາງໃຈເຊື່ອໃນພຣະບຸດອົງດຽວຂອງພຣະເຈົ້າ.

ເພື່ອໃຫ້ເຂົ້າໃຈຄວາມລຶກລັບຂອງການເກີດຂອງພຣະເຢຊູຢ່າງແທ້ຈິງ, ພວກເຮົາຕ້ອງເດີນທາງຈາກເມືອງເບັດເລເຮັມໄປຫາເນີນພູອັນມີຊື່ສຽງທີ່ພວກເຂົາເອີ້ນວ່າໂຄລະໂຄທາ, ຊຶ່ງໝາຍຄວາມວ່າ "ບ່ອນກະໄຫຼກຫົວ." ພຣະເຢຊູບໍ່ພຽງແຕ່ໄດ້ກ້າວເຂົ້າໄປໃນໂລກຂອງເຮົາ, ແຕ່ພຣະອົງຍັງໄດ້ກ້າວຕໍ່ໜ້າຜົນສະທ້ອນຂອງພວກເຮົາ. ການເຊື່ອມຕໍ່ແລະການປຽບທຽບແມ່ນໜ້າປລາດໃຈແລະເຄື່ອນໄຫວ:

- ທູດສວັນປະກາດຂ່າວດີແກ່ຜູ້ລ້ຽງແກະທີ່ຕຳຕ້ອຍ, ແລະພຣະເຢຊູໄດ້ປະກາດຂ່າວດີແກ່ຄົນຂີ້ລັກຢູ່ເທິງໄມ້ກາງແຂນ.
- ນາງມາຮີອາໄດ້ເອົາຜ້າອ້ອມຫໍ່ພັນເດັກນ້ອຍທີ່ອອກມາ, ແລະພວກທະຫານກໍໄດ້ຖອດເສື້ອຄຸມຂອງພຣະອົງອອກ.
- ພວກລ້ຽງແກະໄດ້ຂາບໄຫວ້ດ້ວຍຄວາມຈິງໃຈ, ແລະພວກທະຫານໄດ້ຂາບໄຫວ້ພຣະອົງຢ່າງເຍາະເຍີ້ຍ.
- ເມື່ອພຣະເຢຊູເກີດ, ເທວະດາໄດ້ຖວາຍກຽດແດ່ພຣະເຈົ້າ, ແລະເມື່ອພຣະເຢຊູໄດ້ຮ້ອງອອກມາ, ມັນສຳເລັດແລ້ວ, ສະຫງ່າຮາສີຂອງການໄຖ່ໄດ້ຖືກເປີດເຜີຍຢ່າງເຕັມສ່ວນ.

ບາງຄົນຕ້ອງໄດ້ຖືກຍົກຂຶ້ນໃຫ້ເປັນເຄື່ອງບູຊາ, ແລະພຣະເຢຊູເຕັມໃຈລົງໄປດ້ວຍຄວາມເຈັບປວດເພື່ອຈະຖືກຍົກຂຶ້ນແທນພວກເຮົາ.

ພຣະອົງເທົ່ານັ້ນທີ່ສາມາດ. 2 ໂກລິນໂທ 5:21 ເວົ້າທັງໝົດວ່າ: "ເພາະວ່າພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງກະທຳໃຫ້ພຣະຄຣິດ ຜູ້ຊົງບໍ່ມີຄວາມຜິດບາບນັ້ນ ໄດ້ເຂົ້າສ່ວນກັບຄວາມຜິດບາບຂອງເຮົາ ເພື່ອພວກເຮົາຈະໄດ້ສ່ວນໃນຄວາມຊອບທັມຂອງພຣະເຈົ້າໂດຍທາງພຣະອົງ." ນີໂກເດມບໍ່ສາມາດເຂົ້າໃຈພຣະເຢຊູໄດ້. ເຊັ່ນດຽວກັບຫຼາຍຄົນທີ່ເຫັນວ່າຕົນເອງຕົກຢູ່ໃນຄວາມຫຍຸ້ງຍາກທາງສິລທັມ, ລາວໄດ້ລໍຖ້າຈົນກວ່າຕາເວັນຕົກລົງເພື່ອຈະໄດ້ຄຳຕອບ. ຍິ່ງພຣະເຢຊູແລະນີໂກເດມໄດ້ລົມກັນຫຼາຍຂຶ້ນ ນີໂກເດມມີຄຳຖາມຫຼາຍຂຶ້ນ. ລາວພຽງແຕ່ບໍ່ສາມາດເຂົ້າໃຈແນວຄວາມຄິດທັງໝົດຂອງການເກີດໃໝ່. ພວກເຮົາທຸກຄົນຄວນຂອບໃຈທີ່ນີໂກເດມຖາມຄຳຖາມທີ່ຖືກຕ້ອງເພາະວ່າຄຳຕອບຂອງພຣະເຢຊູໄດ້ກາຍເປັນຕົວແທນທີ່ຊັດເຈນທີ່ສຸດຂອງຂ່າວປະເສີດໃນພຣະຄຳພີທັງໝົດ. ບາງເທື່ອເຮົາລືມຂໍພຣະຄຳພີຄຣິສມາດທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສຸດໃນພຣະຄຳພີ: ຢຮ. 3:16. ໃນຂໍ້ດຽວ, ພວກເຮົາເຫັນທຸກໆການເຄື່ອນໄຫວຂອງເຮືອງ. ພວກເຮົາຮັບຮູ້ຂອງປະທານທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສຸດ, ການເສັງສລະທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສຸດ, ນິລັນດອນທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສຸດ, ແລະຄວາມຮັກທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສຸດ.

ທ່ານຈະສະຫຼຸບພາລະກິດຂອງພຣະເຢຊູຢູ່ແຜ່ນດິນໂລກແນວໃດ?

ຂໍ້ຕໍ່ໄປນີ້ເນັ້ນໜັກວ່ານີ້ເປັນຂ່າວດີແທ້ໆ: "ສຳລັບພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ສົ່ງພຣະບຸດຂອງພຣະອົງເຂົ້າໄປໃນໂລກເພື່ອກ່າວໂທດໂລກ, ແຕ່ເພື່ອໂຖ່ໂລກໂດຍຜ່ານພຣະອົງ" (ຢຮ. 3:17). ມັນເປັນຂ່າວທີ່ໜ້າຍ້ານ ຖ້າພຣະເຈົ້າສົ່ງພຣະເຢຊູເຂົ້າມາໃນໂລກເພື່ອປະກາດການພິພາກສາທີ່ເຮົາສົມຄວນໄດ້ຮັບ. ພຣະອົງສາມາດລົງມາດ້ວຍຄວາມໂກດແຄ້ນແລະການແກ້ແຄ້ນ. ແນ່ນອນວ່າພຣະອົງມີສິດທີ່ຈະຖືດາບແຫ່ງການແກ້ແຄ້ນອັນຊອບທັມສຳລັບຄວາມວຸ້ນວາຍທີ່ພວກເຮົາໄດ້ເຮັດຈາກຄວາມໂລບ, ຄວາມໂກດແຄ້ນ, ການກະບົດ, ຄວາມຍິ່ງຈອງຫອງ, ການດຳເນີນຊີວິດທີ່ວ່າງເປົ່າ, ແລະການກະທຳທີ່ບໍ່ຄ່ອຍສົນໃຈ. ແທນທີ່ຈະເປັນ, ພຣະອົງຮັກພວກເຮົາພຽງພໍທີ່ຈະສົ່ງພຣະບຸດອົງດຽວ. ມັນແມ່ນເຮືອງຄວາມຮັກ. ມັນເປັນເຮືອງຄວາມຮັກສເມີ. ພຣະເຈົ້າຮັກເຮົາຢ່າງຫຼວງຫຼາຍ.

ມີວິທີໃດແດ່ທີ່ກຸ່ມຂອງເຮົາສາມາດແບ່ງປັນຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າກັບຄົນອື່ນໃນຊ່ວງເທສການຄຣິສມາດ?

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

- ເຮົາສາມາດຮູ້ຈັກຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ຍ້ອນການເສັງສລະຂອງພຣະເຢຊູ. ເລືອກນຶ່ງໃນການນຳໃຊ້ໃນຊີວິດຕໍ່ໄປນີ້:
- **ອ່ານ.** ກຳນົດເວລາຫວ່າງເພື່ອອ່ານ 1 ໂຢຮັນຮອບນຶ່ງ. ມັນຈະໃຊ້ເວລາປະມານສິບຫ້າຫາຊາວນາທີ່ໃນການອ່ານແຕ່ຈົ່ງໃຊ້ເວລາຂອງທ່ານແລະສະມາທິກຽວກັບມັນ. ອ່ານດ້ວຍຕາສົດຊື່ນ, ໝາຍນຶ່ງຫຼືສອງຂໍ້ທີ່ດຶງດູດຄວາມສົນໃຈຂອງທ່ານ, ນັ່ງສະມາທິກັບປຶ້ມແຫ່ງຄວາມຮັກນີ້ຜ່ານລະດູການທີ່ຫຍຸ້ງຍາກນີ້.
 - **ກ້າວເຂົ້າໄປໃນເຮືອງ.** ຕ້ອງການເລັ່ງມັນຂຶ້ນຂັ້ນນຶ່ງຕໍ່ມື້? ສ້າງລາຍຊື່ສັ້ນໆຂອງຄົນທີ່ຢູ່ອ້ອມຕົວທ່ານທີ່ຕ້ອງການຄວາມຮັກຫຼາຍທີ່ສຸດໃນຄຣິສມາດນີ້. ເລືອກເອົາຄົນນຶ່ງຈາກບັນຊີລາຍຊື່ແລະຊອກຫາວິທີທີ່ຈະແບ່ງປັນຄວາມຮັກຂອງພຣະເຢຊູໃນລັກສະນະທີ່ເຫັນໄດ້ຊັດເຈນ.
 - **ອະທິຖານ.** ຈົ່ງຕັ້ງໃຈໃຫ້ເວລາແກ່ຄົນທີ່ຕ້ອງການຄວາມຮັກຫຼາຍທີ່ສຸດໃນຄຣິສມາດນີ້. ຈົ່ງອະທິຖານເພື່ອພວກເຂົາເປັນປະຈຳ. ຂໍໃຫ້ພຣະເຈົ້າເປີດເຜີຍຄວາມຮັກອັນຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະອົງດ້ວຍພລັງແລະຄວາມຊັດເຈນ.

ອຸປຸຸມໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ <https://ulsb.org/sunday-school-2/> ແປໂດຍ PA